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QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 

003 
 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Industry Canada RFP# IC 401460. 
ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour 

répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d’Industrie Canada DDP #IC 
401460. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 

 
**Version française ci-dessous** 

 
 
Question No. 28: 
In the additional information section it states we need to provide a procurement business number (PBN). 
How do we obtain such a number?  
 
Answer No. 28: 
The Procurement Business Number (PBN) is a mandatory requirement to do business with the 
government of Canada.  
 
For additional information and how to register to obtain a PBN, please go to the following address: 
https://buyandsell.gc.ca/for-businesses/selling-to-the-government-of-canada/register-as-a-supplier. 
 
 
Question No. 29: 
When submitting a proposal in partnership with another company, in the additional information section, it 
states we should submit the legal name. Is this the legal name of each partner in the partnership? 
 
Answer No. 29: 
The legal name referred to is the legal name of the partnership as it has been registered pursuant to the 
relevant provincial legislation. A complete list of all partners should also be provided. 
 

***English Version Above*** 
 
Question n ° 28: 
Dans la section de renseignements supplémentaires, il indique que nous devons fournir un numéro 
d'entreprise d'approvisionnement (NEA). Comment obtenons-nous un tel nombre? 
 
Réponse n ° 28: 
Le numéro d’entreprise – approvisionnement (NEA) est une exigence obligatoire pour faire affaires avec 
le gouvernement du Canada.  
 
Pour plus d'informations et les modalités d'inscription pour obtenir un NEA, s'il vous plaît aller à l'adresse 
suivante: https://achatsetventes.gc.ca/pour-les-entreprises/vendre-au-gouvernement-du-canada/s-
inscrire-comme-fournisseur. 
 
 
Question n ° 29: 
Lors de la soumission d'une proposition en partenariat avec un autre entreprise, dans la section des 
renseignements supplémentaires, c’est indiqué que nous devrions soumettre le nom légal. Est-ce le nom 
légal de chaque partenaire dans le partenariat? 
 
Réponse n ° 29: 
Le nom juridique visé est le nom légal du partenariat tel qu'il a été enregistré en vertu de la loi provinciale 
pertinente. Une liste complète de tous les partenaires devraient également être fournies. 
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